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     Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno 

Pan Zdzisław Lis 

 

WNIOSEK 

w sprawie podjęcia działań dot. likwidacji reklam na terenach publicznych gminy 

 

Szanowny Panie Burmistrzu,  

W ostatnim czasie coraz częściej w całej Polsce słychać głosy nawołujące do walki z 

wszechobecnymi reklamami oszpecającymi przestrzeń publiczną. Walkę taką podjęli również 

aktywni mieszkańcy oraz media naszej sąsiadki Warszawy.  

Mieszkańcy Piaseczna i okolic również pragnęliby żyć w przyjaznym i miłym dla oka otoczeniu. 

W związku z tym zwracamy się do Pana z prośbą o podjęcie działań zmierzających do 

stopniowego usuwania reklam z terenów publicznych, w pierwszej kolejności z miejsc 

reprezentacyjnych, jak np. wjazdy do miejscowości.  

Na pewno takim miejscem jest wjazd do Piaseczna od strony Warszawy, który został w ostatnim 

czasie starannie zagospodarowany małą architekturą i estetycznymi nasadzeniami. Niestety cały 

efekt psują dwie reklamy, które absolutnie nie pasują już do tego miejsca (w zał. zdjęcie). 

Podobnie zaniedbany jest cały rozległy teren „większego” wjazdu do Piaseczna od Warszawy 

(rejon Puławska/Okulickiego) i wiele,  wiele innych miejsc, które możemy wskazać 

Bardzo prosimy Pana Burmistrza oraz Radę Miasta o zajęcie się tą kwestią. Żyjąc na co dzień w 

pięknym otoczeniu sami stajemy się piękni i wrażliwi i na odwrót niestety. 
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